
ZÁPIS ze zasedání Studijní komise Akademického senátu FSV UK
čas konání: 14. 6. 2024, 9:00 - 10:30
místo: online
přítomni: Michal Červinka, Michael Drašar, Tomáš Košek, Petra Koudelková, Magdalena
Mouralová, Tomáš Popov, Lucie Poslušná, Daniel Saifrt
Omluveni: Kristýna Sluková, Martin Štoll (po 9:30)
Hosté:

Projednávané body:

1. Návrh na změny studijního plánu navazujícího magisterského studijního
programu Economics and Finance

Michal Červinka za IES představil změny ve struktuře předmětů, které tento program
navrhuje. Proběhla půlhodinová diskuse o různých variantách, jak může garant
zabezpečit, aby při změně studijního plánu si studenti nezapisovali tentýž předmět
(pod dvěma kódy) dvakrát, byla sdílena praxe z různých programů.
Fakticky ale žádné výhrady vůči změnám nebyly.

2. Projednání Výroční zprávy a Zprávy o hospodaření FSV za 2023

Bylo konstatováno, že je dobře, že je ve VZ také činnost CJP.
M. Červinkovi bylo líto, že je zpráva hotová až v červnu, kdyby byla dříve, dala by se
lépe navázat diskuse k plánu na další období.
Diskutovala se otázka, jakou roli má VZ dovnitř? Co je tam pro nás nového a
důležitého? Jak s tím máme pracovat?

3. Zpráva M. Červinky z jednání Rady vysokých škol

Na poli RVŠ se neudálo nic podstatného.
M. Červinka informoval o své osobní schůzka s paní rektorkou. Hodně prostoru
věnovali cizojazyčným programům a problematickým tématům víza a ubytování.
Došlo i k propojení s prorektorem Polákem, ale schůzka ještě neproběhla - téma
zpětná vazba ohledně kurzů, podoba ankety.

4. Různé:

- Z diskuse (částečně i z té o Výroční zprávě) vznikly otázky na vedení fakulty
týkající se CJP.
Jak je zajištěno fungování CJPP?
Neměly by být pracovnice/íci CJPP zařazení jako L2, když jejich činnost je
vysoce tvůrčí?

- Sdílení radostí a strastí z LS, zejména o motivaci studujících a AI.
- Společné větičky, jestli, tak teď: MČ, MM, LP

Termín příštího zasedání zatím nebyl stanoven.
Zapsala M. Mouralová 14. 6. 2024, upravil M. Štoll


